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Protokół 
z X sesji Rady Gminy Pępowo 

w dniu 25 marca 2025 r. 
 

Obradom przewodniczył Zenon Rogala – Przewodniczący Rady Gminy Pępowo. Sesja 
rozpoczęła się o godzinie 13.03 i trwała do godziny 14.21. Miejsce sesji – Gminny Ośrodek 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej w Pępowie. 

W sesji uczestniczyło 14 radnych, tj. 93,33% ustawowego składu Rady, który stanowi 
15 radnych. Nieobecna była radna Bogumiła Jarmużek. Lista obecności stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
W obradach uczestniczyli ponadto: Grzegorz Matuszak – Wójt Gminy Pępowo, Kinga 
Klozińska-Antczak – skarbnik gminy, Józef Grobelny – kierownik Wydziału Służb 
Technicznych, Aldona Konieczna – inspektor ds. ochrony środowiska i rozwoju wsi, Marzena 
Sipura – inspektor ds. realizacji projektów i gospodarki komunalnej, Magdalena Wajs – 
inspektor ds. oświaty, Konrad Pieprzyk – sołtys Babkowic, Adam Witkowski – sołtys 
Czeluścina, Grzegorz Stanisławski – sołtys Wilkonic oraz Jagoda Kowalewska – inspektor ds. 
obsługi rady gminy i samorządów mieszkańców. 
 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności i stwierdzenie kworum. 
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Składanie i rozpatrywanie wniosków o zmianę porządku obrad. 
5. Przyjęcie protokołu z IX sesji Rady Gminy Pępowo. 
6. Informacja o złożonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz treści udzielonych 

na nie odpowiedzi. 
7. Informacja o pracy wójta w okresie międzysesyjnym. 
8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr IX/61/2025 Rady Gminy 
Pępowo z dnia 4 lutego 2025 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXII/228/2021 
Rady Gminy Pępowo z dnia 5 listopada 2021 r. w sprawie określenia zasad 
udzielania dotacji celowej z budżetu gminy Pępowo na dofinansowanie kosztów 
wymiany źródeł ciepła w budynkach i lokalach położonych na terenie gminy 
Pępowo, 

b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Pępowo, 

c) sprzedaży prawa własności nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie 
wieczyste, 

d) zbycia nieruchomości zabudowanej w Czeluścinie, 
e) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Jadwigi w Pępowie 

na sfinansowanie prac związanych z wymianą posadzki i modernizacji 
ogrzewania kościoła, 

f) zmiany uchwały nr XXXIII/201/2018 Rady Gminy Pępowo z dnia 26 lutego 
2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 
i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania, 



 2

g) zmian w uchwale budżetowej na rok 2025, 
h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2025-2035. 

9. Wolne głosy i wnioski. 
10. Zamknięcie sesji. 

 
 
 
W punkcie 1 – otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Zenon Rogala, który 

powitał radnych, wójta, pracowników Urzędu Gminy Pępowo oraz sołtysów. 
 
W punkcie 2 – przewodniczący poprosił radnych o uruchomienie terminali do 

głosowania oraz o zalogowanie się do systemu. Stwierdził, że w obradach uczestniczy 14 
radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 
uchwały. 

 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad przewodniczący poprosił 

o wystąpienie sołtysa Babkowic – pana Konrada Pieprzyka, który podczas obchodów Dnia 
Sołtysa w Stawiszynie został odznaczony honorową odznaką „Za zasługi dla województwa 
wielkopolskiego”. Przedstawiciele władz gminy pogratulowali panu K. Pieprzykowi 
wyróżnienia oraz życzyli kolejnych sukcesów. Sołtys Babkowic serdecznie podziękował 
władzom gminy oraz osobie, która napisała wniosek. 
 
 W punkcie 3 – przewodniczący przedstawił porządek obrad. 
 

W punkcie 4 – nie zgłoszono wniosków o zmianę porządku obrad. 
 

W punkcie 5 – przewodniczący poinformował, że protokół IX sesji Rady Gminy 
Pępowo był do wglądu w Biurze Rady, gdzie każdy mógł się z nim zapoznać, 
a ponadto radni otrzymali go w wersji elektronicznej. W związku z tym zaproponował 
przegłosowanie go bez odczytywania. Uwag do protokołu nie zgłoszono. 
Protokół z IX sesji Rady Gminy Pępowo przyjęto jednomyślnie – 14 głosami „za”. Imienne 
wykazy głosowań radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
 W punkcie 6 – przewodniczący poinformował, że w okresie międzysesyjnym do Biura 
Rady wpłynęły: 
- interpelacja radnego Sławomira Rypienia do Wójta Gminy Pępowo w sprawie ponownego 
wystąpienia do Zarządu Powiatu Gostyńskiego o podjęcie działań mających na celu 
oznakowanie i usytuowanie progu zwalniającego w pasie drogi powiatowej nr 4923P, na 
wysokości posesji nr 13 wjeżdżając do Pępowa od strony Kościuszkowa; 
- wniosek radnej Roksany Bryl do Zarządu Powiatu Gostyńskiego o podjęcie działań 
mających na celu poprawę bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych zlokalizowanym obok 
sklepu spożywczego w Babkowicach; 
- interpelacja przewodniczącego Zenona Rogali do Wójta Gminy Pępowo dotycząca 
wprowadzenia zakazu zatrzymywania się i postoju na odcinku ul. Szkolnej od skrzyżowania 
z ul. Promienistą do skrzyżowania z ul. Mariana Orłonia; 
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- odpowiedź Zarządu Powiatu na wnioski radnych Radosława Sobótki i Mirosława 
Stachowiaka z dnia 3.02.2025 r., dotyczące odpowiednio: zabezpieczenia rowu w pasie drogi 
powiatowej nr 5125P na wyjeździe z Czeluścina w kierunku Smolic oraz wyznaczenia 
przejścia dla pieszych w pasie drogi powiatowej 4907P w miejscowości Siedlec; 
- odpowiedź Komisji ds. bezpieczeństwa ruchu drogowego na drogach powiatowych 
i gminnych na terenie powiatu gostyńskiego na wniosek radnego Radosława Sobótki 
dotyczący pobudowania przejścia dla pieszych w pasie drogi powiatowej nr 5125P; 
- odpowiedź Komisji ds. bezpieczeństwa ruchu drogowego na drogach powiatowych 
i gminnych na terenie powiatu gostyńskiego na wniosek radnego Mirosława Stachowiaka 
dotyczący wyznaczenia przejścia dla pieszych w pasie drogi powiatowej nr 4907P w Siedlcu, 
w rejonie skrzyżowania dróg powiatowych nr 4907P i 4959P z droga gminną nr G 029P. 
Przewodniczący odczytał treść wymienionych pism. Wymienione pisma stanowią załączniki 
do niniejszego protokołu. 
 

W punkcie 7 – Wójt przedstawił informację na temat swojej pracy w okresie 
międzysesyjnym – informacja w załączniku do niniejszego protokołu. Informację przyjęto. 

 
W punkcie 8 – rozpatrzono i podjęto uchwały w sprawie: 

a) sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr IX/61/2025 Rady Gminy 
Pępowo z dnia 4 lutego 2025 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXII/228/2021 Rady 
Gminy Pępowo z dnia 5 listopada 2021 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 
celowej z budżetu gminy Pępowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła 
w budynkach i lokalach położonych na terenie gminy Pępowo – projekt uchwały omówiła 
J. Kowalewska. Jak wyjaśniła, podjęta w dniu 4 lutego uchwała wymaga sprostowania 
oczywistej omyłki pisarskiej, polegającej na pominięciu publikatora jednej z uchwał 
zmieniających. Nadmieniła, że projekt uchwały został przesłany do zaopiniowania do prezesa 
UOKiK oraz do Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi; w odpowiedzi prezes UOKiK wskazał, 
że zmiana wykazana w projekcie nie wymaga opiniowania, natomiast Minister Rolnictwa 
i Rozwoju Wsi nie zajął żadnego stanowiska. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” i „wstrzymujących” – podjęła uchwałę nr X/68/2025 
w sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w uchwale nr IX/61/2025 Rady Gminy 
Pępowo z dnia 4 lutego 2025 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXII/228/2021 Rady Gminy 
Pępowo z dnia 5 listopada 2021 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji celowej 
z budżetu gminy Pępowo na dofinansowanie kosztów wymiany źródeł ciepła w budynkach 
i lokalach położonych na terenie gminy Pępowo – imienny wykaz głosowań radnych oraz 
uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
b) przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie gminy Pępowo – projekt uchwały omówiła A. Konieczna. 
Jak przypomniała, zapobieganie bezdomności zwierząt i zapewnienie opieki bezdomnym 
zwierzętom oraz ich wyłapywanie należy do zadań własnych gminy, w związku z czym Rada 
Gminy – wypełniając ten ustawowy obowiązek – corocznie, w terminie do 31 marca, uchwala 
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Program opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 
Poinformowała, że projekt programu został wcześniej przesłany do zaopiniowania do 
Powiatowego Lekarza Weterynarii w Gostyniu, do Gostyńskiego Stowarzyszenia Przyjaciół 
Zwierząt „Noe”, a także do dzierżawców obwodów łowieckich działających na obszarze 
gminy. W odpowiedzi na przesłany projekt wpłynęło 5 opinii, w tym 2 z uwagami. 
Podkreśliła, że niniejszy program zawiera wszystkie przewidziane w ustawie o ochronie 
zwierząt elementy, a mianowicie: zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku 
dla zwierząt, zapewnienie opieki nad wolno żyjącymi kotami, odławianie bezdomnych 
zwierząt, obligatoryjna sterylizacja i kastracja zwierząt w schroniskach dla zwierząt, 
poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt, usypianie ślepych miotów, zapewnienie 
całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt; 
program wskazuje także gospodarstwo rolne w celu zapewnienia miejsca dla zwierząt 
gospodarskich oraz wysokość środków na realizację zadań, które w tym roku wynoszą 
71 900,00 zł, oraz określa sposób ich wydatkowania. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz przy 1 głosie „wstrzymującym” – podjęła 
uchwałę nr X/69/2025 w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 
oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Pępowo – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
c) sprzedaży prawa własności nieruchomości gruntowej oddanej w użytkowanie 
wieczyste – projekt uchwały omówiła M. Sipura. Jak poinformowała, użytkownicy wieczyści 
zwrócili się do gminy z wnioskiem o sprzedaż prawa własności gruntu oddanego 
w użytkowanie wieczyste; grunt ten został oddany dokładnie 17.05.1998 r. na 99 lat. Zgodnie 
z ustawą o gospodarce nieruchomościami musi upłynąć 10 lat od oddania gruntu 
w użytkowanie wieczyste. Ten warunek został spełniony, dlatego też można sprzedać ten 
grunt w trybie bezprzetargowym na rzecz użytkowników wieczystych. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr X/70/2025 w sprawie sprzedaży prawa własności nieruchomości gruntowej oddanej 
w użytkowanie wieczyste – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 
 
d) zbycia nieruchomości zabudowanej w Czeluścinie – projekt uchwały omówił wójt. 
Jak wyjaśnił, chodzi o zbycie nieruchomości w miejscowości Czeluścin na rzecz 
długoletniego najemcy tego budynku, który ma umowę najmu na ten lokal, dlatego też zbycie 
może nastąpić w formie bezprzetargowej tylko na rzecz tego najemcy. Nadmienił, że 
z większej powierzchni działki została wydzielona odpowiednia powierzchnia do tego 
budynku, nieco ponad 5 arów, i na tej działce znajduje się budynek komunalny, o wykup 
którego złożył wniosek obecny najemca. Dodał, że aby przystąpić do tej procedury, czyli 
wykonania wyceny nieruchomości, przystąpienia do negocjacji oraz ostatecznego zapisu 
u notariusza, potrzebna jest uchwała Rady, w związku z czym wnioskował o jej przyjęcie. 
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Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr X/71/2025 w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej w Czeluścinie – imienny wykaz 
głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
e) udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Jadwigi w Pępowie na 
sfinansowanie prac związanych z wymianą posadzki i modernizacji ogrzewania kościoła 
– projekt uchwały omówił wójt. Jak przypomniał, parafia otrzymała promesę z programu 
„Polski Ład” w kwocie ponad 900 tys. zł na odrestaurowanie zabytkowego ołtarza i wymianę 
stolarki okiennej, a dalej, już poza programem, prace zostały rozszerzone o montaż 
ogrzewania podłogowego i dalsze prace remontowe związane z odrestaurowaniem elewacji 
wewnątrz świątyni. Nadmienił, że praktyką sąsiednich gmin było deklarowanie wsparcia dla 
tego programu. W trakcie ubiegłorocznych rozmów z administratorem parafii ks. Drobińskim 
uzgodniono, że gmina Pępowo przekaże wsparcie w roku 2025, co niniejszym chcemy 
uczynić. Dodał, że środki finansowe na ten cel zostały zabezpieczone w budżecie gminy, 
zatem jak najbardziej zasadnym jest, aby wesprzeć odnowienie mieszczącego się w centrum 
Pępowa zabytkowego obiektu, który stanowi wartość kulturowo-duchową dla mieszkańców. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr X/72/2025 w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pw. Św. Jadwigi 
w Pępowie na sfinansowanie prac związanych z wymianą posadzki i modernizacji ogrzewania 
kościoła – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała stanowią załączniki do niniejszego 
protokołu. 
 
f) zmiany uchwały nr XXXIII/201/2018 Rady Gminy Pępowo z dnia 26 lutego 
2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 
i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania – projekt uchwały omówiła M. Wajs. Jak 
wyjaśniła, zgodnie z ustawą o finansowaniu zadań oświatowych, organ stanowiący, w drodze 
uchwały, ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji oraz tryb przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania. Od stycznia br. zostały wprowadzone zmiany 
w przepisach, w związku z czym obowiązkiem jest dostosowanie obowiązującej uchwały do 
zmienionych przepisów prawa. Zwróciła się do Rady z prośbą o podjęcie uchwały, 
podkreślając, że jest to zasadne i konieczne. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr X/73/2025 w sprawie zmiany uchwały nr XXXIII/201/2018 Rady Gminy Pępowo z dnia 
26 lutego 2018 r. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 
i niepublicznych podmiotów oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli 
prawidłowości ich pobrania i wykorzystywania – imienny wykaz głosowań radnych oraz 
uchwała stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
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g) zmian w uchwale budżetowej na rok 2025 – szczegółowe uzasadnienie do projektu 
uchwały przedstawiła skarbnik gminy Kinga Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, proponuje się 
dokonanie zmian zarówno po stronie dochodów, jak i po stronie wydatków. 
Dyskusja: 
- Radny Zygmunt Gulcz – odnosząc się do działu Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego 
i wycofania środków w kwocie 100 tys. zł na modernizację pomieszczeń Gminnego Ośrodka 
Kultury, Sportu i Aktywności Lokalnej, które miały być zainwestowane w garderobę 
i zaplecze sanitarne, zauważył, że jest to ponowne nieudane podejście do tej inwestycji. 
Zwrócił się do wójta z pytaniem, w jakich okolicznościach gmina będzie mogła podjąć się 
tego zadania – czy miałoby ono zostać zrealizowane z własnych pieniędzy, czy będziemy 
składać wniosek o dofinansowanie. Ponadto radny Gulcz zapytał, jaki jest potencjalny koszt 
tego przedsięwzięcia. 
- Wójt – przypomniał, że chodzi o trzy pomieszczenia, które gmina przejęła od 
Telekomunikacji Polskiej i chce je zrealizować przy udziale środków zewnętrznych. 
Poinformował, że w tym roku złożone były dwa projekty: do Ministerstwa Kultury i do 
Urzędu Marszałkowskiego w ramach programu „Kulisy kultury”, jednak nie udało się 
uzyskać dofinansowania, w związku z czym uzgodnił z dyrektorem GOKSiAL, żeby 
przeczekać jeszcze rok i przeznaczyć część zaoszczędzonych środków na wyposażenie 
biblioteki, tak żeby ten obiekt oddać do użytku, natomiast w roku przyszłym wykonać jeszcze 
jedno podejście do programu „Kulisy kultury” i jeśli coś „nie wypali” – ponieważ nie ma 
stuprocentowej pewności, że te pieniądze będą – spróbować zrealizować to zadanie własnym 
sumptem, z własnych środków. Nadmienił, że zakres przedsięwzięcia zależny jest od tego, 
jakimi środkami będzie dysponować gmina, jednak wartość inwestycji to ok. 200 tys. zł, 
dlatego warto byłoby te środki pozyskać; w przeciwnym razie zakres inwestycji zostanie 
trochę okrojony. Przypomniał, że mowa jest nie tylko o przygotowaniu garderoby, ale też 
o remoncie wiekowych toalet na dole; remont GOKSiAL prowadzony jest cząstkowo, a jego 
zwieńczeniem byłoby wykonanie elewacji zewnętrznej. Dodał, że budynek strażnicy będzie 
zrobiony, zatem trzeba będzie zakończyć to w taki sposób, żeby tworzyło to jedną, wspólną 
całość. Podsumował, że temat garderoby nie zostaje odłożony na półkę, a jedynie nieco 
przesunięty w czasie. 
- Przewodniczący – zapytał, czy gdyby nagle pojawił się jakiś program, gmina będzie miała 
z czego dołożyć pieniądze. 
- Wójt – stwierdził, że gmina jest przygotowana pod względem formalnym, zatem pozostanie 
tylko zabezpieczyć środki. Dodał, że po rozeznaniu rynku w temacie kultury można 
stwierdzić, że w tym roku nie ma na to większych szans – kolejne rozdania mają miejsce 
zazwyczaj na początku roku. Nadmienił, że jeśli chodzi o program z Ministerstwa Kultury, 
nacisk jest położony na duże obiekty, duże miasta, teatry. Mniejszym, lokalnym domom 
kultury pozostaje program marszałkowski „Kulisy kultury”, zatem w przyszłym roku 
spróbujemy skuteczniej zalobbować. 
- Przewodniczący – stwierdził, że przed wyborami dzieją się cuda, dlatego należy mieć 
nadzieję, że jeszcze coś pojawi się w tym roku. 
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- Wójt – nie wykluczył takiej możliwości; zapewnił, że dyrektor GOKSiAL wraz ze swoimi 
pracownikami penetrują ten rynek i jeśli tylko pojawi się taka możliwość, będziemy składać 
wniosek. 
Na tym dyskusję zakończono. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr X/74/2025 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2025 – imienny wykaz głosowań 
radnych oraz uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
h) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 2025-2035 – 
szczegółowe uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy Kinga 
Klozińska-Antczak. Jak wyjaśniła, proponowane zmiany WPF na lata 2025-2035 są zgodne 
ze zmianami w budżecie na 2025 r., natomiast wynik budżetu jest deficytowy i po zmianach 
wynosi 5 324 933,36 zł. 
Dyskusja – brak. 
Rada Gminy Pępowo w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami 
„za”, przy braku głosów „przeciwnych” oraz „wstrzymujących” – podjęła uchwałę 
nr X/75/2025 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pępowo na lata 
2025-2035 – imienny wykaz głosowań radnych oraz uchwała wraz z uzasadnieniem stanowią 
załączniki do niniejszego protokołu. 
 
O godzinie 14.17 radny Ireneusz Matyla opuścił obrady X sesji Rady Gminy Pępowo, 
pomniejszając ilość radnych biorących udział w posiedzeniu do 13. 
 
 W punkcie 9 – wolne głosy i wnioski – głos zabrali: 
- Radny Zygmunt Gulcz – odnosząc się do planowanej inwestycji – budowy ścieżki pieszo-
rowerowej wzdłuż drogi gminnej w Gębicach – zapytał, czy coś dzieje się w tym temacie, 
jakie jest wyliczenie kosztorysowe – czy 90 tys. zł na to wystarczy, oraz jaki jest termin 
realizacji tego zadania. 
- Wójt – potwierdził, że zadanie jest zaplanowane w budżecie, jednak czekamy, ponieważ 
p. Mayer miał skosztorysować kwestię parkingu przy Cegielni – zostało trochę starej, 
zdemontowanej kostki, którą można by wykorzystać do utwardzenia parkingu dla wędkarzy 
korzystających z obiektu, i chcemy te wszystkie roboty brukarskie zrealizować jako jedno 
zadanie. Wyraził przekonanie, że ogłoszenie przetargu jest kwestią maksymalnie trzech 
tygodni. Poinformował, że zadanie w Gębicach zostało skosztorysowane i jest to kwota 
niespełna 100 tys. zł. Stwierdził, że reguły dzisiejszych przetargów są takie, że im dłuższy 
termin realizacji zadania, tym korzystniejsze są oferty, natomiast w przypadku krótkiego 
terminu ceny wzrastają. Przyznał, że jest zwolennikiem wydłużania terminów, jednak gmina 
nie będzie zbytnio się z tym ociągać i zadanie powinno być zrealizowane do końca wakacji. 
Odnosząc się do zapisanego w WPF zadania związanego z miejscem dla turystów EuroVelo 9 
wójt poinformował, że gmina składa na to wniosek przez Lokalną Grupę Działania. 
Nadmienił, że jest to zadanie przyszłoroczne, w 95% finansowane ze środków zewnętrznych. 
Tego typu obiekty miałyby powstać na terenie każdej gminy, przez którą EuroVelo przebiega 
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– między innymi na terenie naszej gminy. Sprecyzował, że obiekt ten miałby być 
zlokalizowany przy stawie, który chcemy odrestaurować, przy pępowskim pałacu. 
 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 
 

W punkcie 10 – w związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 
X sesję Rady Gminy Pępowo. 
 

Na tym protokół zakończono. 
 
 

  Protokołowała                                                           Przewodniczący 
 
                 Jagoda Kowalewska                                                        Zenon Rogala 


